
 
 
Protokoll styrelsemöte 2024-12-03, kl 18.00 Art Lab, Rådhusgatan 26 
Närv: Björn Abelsson, ordf  Frånv:  Peter Sjölund 
  Ingrid Wallin  Fältbiologerna 
  Birger Hjörleifsson     
  Anneli Åslund 
                   Lena Strand  
 Ulla Ersson 
 Lars Fersters 
 Rebecka Andersson, valberedningen 

  
1. Mötets öppnande 
Björn öppnade styrelsemötet med att hälsa alla välkomna. 
 
2. Fastställande av dagordning och val av sekreterare 
Föreslagen dagordning godkändes. Sekreterare/protokollförare – Ingrid 

3. Protokoll från föregående möte (2024 10 22)  
Protokollet genomgicks, godkändes och lades därefter till handlingarna.  
 
4. Rapporter  

• Workshop, Energi- och klimatstrategi, 27.11 – Björn, Ingrid 
Bra upplägg, Länsstyrelsen, regionen, Sundsvalls kommun och några 
energiföretag deltog. Fokus låg på diskussion kring prioritet av de olika 
energi- och klimatstrategierna. Förslag på reviderad plan kommer ut på 
remiss i slutet av januari. 

• Fågelplattform Stöde – De sista av de efterfrågade handlingarna, inkl foto 
på platsen, ska nu skickas in. Vi avvaktar svar.  

• Marknadsföring i Ljungaverk, 20.11, Lena, Anneli 
Anneli och Lena bjöd på fika och delade ut material från 
Naturskyddsföreningen vid dagbio i Ljungaverks Folkets hus, vilket 
mottogs väl. Anneli och Lena planerar fortsätta med detta och ev även 
utöka vid tillfällen i Ånge. Det finns mycket material att tillgå. Vi behöver 
därför diskutera urval och beställa från riks. 

• Viltförvaltningsdelegationen (VFD) i Umeå 30.11-1.12 – Anneli deltog. 
Konferensen handlade uteslutande om rovdjur, bla att spåra björn med  
DNA. Jägarförbundet och sameförbundet har stort inflytande i  
delegationen. Diskussion kring utredning om förenkling av jaktreglerna och  
förslag om lägre skydd för vargen. 

• Rovdjursseminarium i Bjärtå, Svenska rovdjursföreningen 10 nov – 
Lars deltog. Föredrag och diskussioner kretsade främst kring vargen och i 
vilken omfattning vi vill/ska ha vargar i Sverige. I Skandinavien finns, till 
skillnad från på kontinenten, en lägre acceptans för vargar som en del i vår 
miljö. 

5. Kommande aktiviteter (vissa punkter kvarstår sen tidigare protokoll) 
• Viltspårning – förslagsvis i Roggafors i Ånge kommun, planeras i januari. 

Viktigt att tydlig marknadsföring görs, tex via biblioteket och bokbussen. 



 
 

• Fågelexkursion tillsammans med Birdlife – Anneli håller kontakten med 
Birdlife och meddelar tidpunkt. Ev blir det en uggleexkursion i mars.  

• Gärdeskoj, 11 januari Gärdehallen, där vi har möjlighet att presentera 
Naturskyddsföreningen. 

 
6. Extra länsstämma 4 dec, digitalt 

Anneli anmäler sig till Maria Danvid 
 

7. Valberedningen - Rebecka  
Valberedningen kommer att påbörja sitt arbete inom kort. 
 

8. Remisser 
• Natur- och friluftsplan Ånge kommun - Björn skriver ett svar 
• Sol- och vindkraft i Sundsvall - Björn skriver ett förslag till svar och 

skickar ut till styrelsen. 
• Vindkraftspark utanför kusten söder om Västernorrland – styrelse 

beslutar att lämna remissen vidare till länsförbundet. 
• Fortsatt utbyggnad av bergtäkt i Ånge kommun, Torpshammar – Inget 

beslut om svar togs. 
• Från medlemmar har det kommit förfrågan om hjälp av 

Naturskyddsföreningen med att stoppa en industribyggnation i Grönsta i 
Torpshammar – Styrelsen väljer att inte agera i frågan.  

• Liknande fråga som gäller vindkraftverk på Byberget i Ånge har inkommit. 
Styrelsen tog inget beslut i frågan. 

 
9. Kamerala frågor 

Birger har skickat ut balans- och resultaträkningar. Inget stort har hänt på 
inkomst- eller utgiftssidan. 

 
10. Övriga frågor  

• Kommande mötesdatum: 28.1 (Ulla tar fika), 18.2 
• Flera medlemmar efterlyser mail om aktiviteter och/eller större tydlighet om 

när och var aktiviteter äger rum.  
Styrelsen beslutade att vid nästa styrelsemöte diskutera annonsering av 
aktiviteter. 

 
11. Mötets avslutande 

Björn avslutade mötet och tackade för engagemang och bra diskussioner.  
 
Efter mötet bjöds styrelse och de förtroendevalda som anammat inbjudan på 
avslutningsmat, vilken avnjöts i gemytlig och trevlig samvaro. 

 
Sundsvall dag som ovan   Justeras 

      

Ingrid Wallin, sekreterare  Björn Abelsson, ordförande 


